
Styrelsemöte JLDK 2023-08-15 

 

Närvarande: Bo Johansson, Magnus Grahn, Roger Johansson, Erland Persson, Johanne Kanstedt, 

Christoffer Thalin, Arnold Pettersson, Lars Karlsson, Magnus Enocson. 

Frånvarande: Filip Österlind, Andreas Sedin, Daniel Fälth 

 

§1. Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

§2. Magnus Grahn valdes till att justera protokollet. 

§3. Utskickad dagordning godkändes. 

§4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§5. Klubben har fått en inbjudan från SKK beträffande en utbildning för domar- & 

utställningsansvariga. Det beslutades att Magnus G, Lars K, Arnold P & Johanne (om hon har 

möjlighet) skall gå utbildningen i Jkpg den 10/9. Bo J ansvarar för att de anmäls. 

§6. Kassören gav, via telefon, en uppdatering av det ekonomiska läget. Ekonomin är mkt stabil. 

§7. Bo informerade om att Dreverdata utvecklas vidare och att det jobbas med hemsidan. 

§8. T.o.m juli har klubben haft 32 starter på viltspår. Diplom och protokoll, t.o.m juli är utskickade. 

Förslag lades om att klubben skall anordna KM i viltspår. Styrelsen beslutade om att klubben fr.o.m 

2024 skall anordna ett KM i viltspår. Magnus G tar fram förslag på statuter och upplägg till nästa 

styrelsemöte. Klubben har fått 10 st rosetter av Sabine Dinning. Dessa skall delas ut till hundar som 

under verksamhetsåret har lyckats bli VCH under verksamhetsåret. Detta skall göras i samband med 

klubbens årsmöte. 

§9. Kommisarien för Skedhult informerade om att klubben har fått många positiva kommentarer efter 

utställningen i Skedhult. Klubben skall leta efter ny plats för ”Skedhultsutställningen”. Magnus G kollar 

upp brukshundsklubbens förutsättningar i Sävsjö. Johanne kollar upp detsamma, i Eksjö, Nässjö & 

Vetlanda. 

§10. KM drevprov kommer hållas den 3/11. Sydsvenskan arrangeras av Kronoberg den 10/11. Drever-

SM håll den 20/11, arrangör Västsvenska. 

§11. Roger informerade om att klubben behöver ta fram ett nytt vandringspris för bästa veteran. 

Övriga vandringspriser är under kontroll. 

§12. Domarkonferens inom klubben skall hållas på Kafferepet i Värnamo den 24/9 kl. 14.00. Roger 

och Erland ansvarar. 

§13. Klubben har fått frågan av ”Lyckans Jaktlag” om vi kan ställa upp med hundar på ett antal jakter 

under hösten/vintern. Styrelsen var överens om att vi gärna deltar på dessa jakter. Erland är ansvarig 

från klubbens sida. 

§14. Bo gav en resumé från CS möte 12-13/8. Valberedningen önskar förslag på kandidater till CS inför 

DS 2024. 

§15. Inga övriga frågor fanns att behandla. 



§16. Nästa möte hålls den 16/10, kl 18.30. Kafferepet i Värnamo. 

 

 

§17. Ordförande förklarade mötet för avslutat. 

 

Magnus Enocsson                      Magnus Grahn                         Bo Johansson 

Sekreterare                                  Justeringsman                          Ordförande 


